
Rada Miejska w Tłuszczu 

Sesja Rady Miejskiej 

Protokół nr IV.2024 

IV Sesja w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 

16:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartłomiej Balcerak 

2. Szymon Borczyński 

3. Marek Frąckiewicz 

4. Włodzimierz Fydryszek  

5. Krzysztof Gajcy 

6. Sylwia Górczak 

7. Robert Pacuszka  

8. Irena Pawlicka  

9. Edward Rojecki 

10. Tomasz Siekaczyński 

11. Waldemar Sitek 

12. Mirosław Sobczak 

13. Andrzej Sokołowski 

14. Rafał Szlendak 

15. Robert Świderski 

1. Otwarcie obrad. 

 

 

Otwarcia IV Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Tłuszczu witając wszystkich obecnych 

 

2. Sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek – na 

podstawie listy obecności stwierdzam, że na stan 15 radnych jest obecnych 14 

radnych.  Posiedzenie jest prawomocne i wszystkie uchwały podejmowane na 

sesji będą prawomocne. 

 

 



 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 
 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Tłuszcza Beata Skulimowska – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, Panie Komendancie, Przewodniczący Rad Osiedlowych, dyrektorzy… 

Drodzy Państwo w okresie międzysesyjnym odbyłam wiele spotkań z 

mieszkańcami. Były to spotkania indywidualne, ale też spotykaliśmy się 

podczas zebrań sołeckich. Oczywiście podczas tych spotkań, tych rozmów 

rozmawialiśmy o potrzebach naszych mieszkańców, o ich problemach, o tym 

jak te problemy możemy rozwiązywać. Niektóre z nich rozwiązywaliśmy na 

bieżąco, a nad niektórymi niestety będziemy musieli się pochylić, Drodzy 

Państwo planując budżet na kolejny rok, 2025 rok. 

 

Pani Beata Skulimowska Burmistrz Tłuszcza przedstawiła sprawozdanie ze 

swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

 

a) w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu na utrzymanie mieszkaniowego 

zasobu gminy Tłuszcz w 2024r.; 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu odczytał zapisy uzasadnienia do 

projektu uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu odczytał treść projektu uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Tłuszczu na utrzymanie mieszkaniowego zasobu gminy 

Tłuszcz w 2024r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak 

PRZECIW (1) 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/29/2024 w sprawie ustalenia 

stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Tłuszczu na utrzymanie mieszkaniowego zasobu gminy 

Tłuszcz w 2024r. 

 
 

b) w sprawie przekazania w roku 2024 środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Komendy Stołecznej Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu samochodu osobowego - radiowozu oznakowanego na rzecz 

Komisariatu Policji w Tłuszczu Komendy Powiatowej Policji w Wołominie; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu odczytał zapisy uzasadnienia do 

projektu uchwały. 



Nie było pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu odczytał treść projektu uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

przekazania w roku 2024 środków finansowych na Fundusz Wsparcia Komendy 

Stołecznej Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu 

osobowego - radiowozu oznakowanego na rzecz Komisariatu Policji w Tłuszczu 

Komendy Powiatowej Policji w Wołominie;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/30/2024 w sprawie 

przekazania w roku 2024 środków finansowych na Fundusz Wsparcia Komendy 

Stołecznej Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu 

osobowego - radiowozu oznakowanego na rzecz Komisariatu Policji w Tłuszczu 

Komendy Powiatowej Policji w Wołominie 

 
 

 

c) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2024; 

 

Monika Konarska Skarbnik Gminy – w imieniu Pani Burmistrz Wysoka Rado 

chciała zgłosić Pani Przewodniczący autopoprawkę do projektu uchwały. W 

dziale 900, rozdział 955 §605 zmniejsza si plan wydatków o kwotę 70 tys. zł na 

zadanie „Budowa pumptracku w parku na osiedlu Długa”. W dziale 754, 

rozdział 75412 § 6050 zwiększa się plan wydatków o kwotę 40 tys. zł na 

zadanie „Modernizacja strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kozłach”. W 

dziale 900 rozdział 955 § 6050 zwiększa się plan wydatków p kwotę 30 tys. zł 

na zadanie „Modernizacja świetlicy wiejskiej w Kozłach”. 



Radna Irena Pawlicka – Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Wysoka Rado 

chciałabym się odnieść w imieniu własnym i mieszkańców okręgu nr 5 osiedle 

Kolejowa w Tłuszczu do zmian w planie wydatków budżetowych, a szczególnie 

do punktu 7 i 8. Pierwszy z tych punktów dotyczy zdjęcia z planowanej 

inwestycji kwoty w wysokości 100 tys. zł, czyli 100% kwoty, czyli zdjęcie całej 

inwestycji. Jeżeli chodzi o modernizację ulicy Słowiczej w Tłuszczu. Wiemy 

dokładnie, że wynikły nieprzewidziane okoliczności i w miesiącu czerwcu 

wiedzieliśmy już, że ta inwestycja nie może zostać zrealizowana, w związku z 

czym na początku lipca, dokładnie 2 lipca złożyłam wniosek o przesunięcie 

środków wskazując sześć zadań do wykonania w naszym okręgu. Oczywiście 

rozumiem, wiem jaka jest sytuacja, że nawet nie liczyłam na wykonanie tych 

sześciu zadań, ale jedno zadanie jest w wysokości 12, tam było 3 tysiące 6. 

Liczyliśmy z mieszkańcami, że chociaż jedno z tych zadań zostanie wykonane, 

zrealizowane. Niestety, jak wynika żadne nie dojdzie do skutku. Punkt nr 7 to 

jest modernizacja ulicy Kolejowej. Całość inwestycji również zostaje zdjęta na 

dzisiejszej sesji. Dowiedziałam się w tym tygodniu, że główną przyczyną było 

niedoszacowanie inwestycji o kwotę 50 tys. zł. Skoro było to niedoszacowanie 

inwestycji, moje pytanie jest takie, czemu nie  postarało się przełożyć 50 tys. zł 

z zadania ul. Słowiczej, aby uzupełnić braki na ulicy Kolejową. To jedno z 

pytań, a kolejne już nie pytanie, może tylko informacja, że na koniec lipca 

złożyłam pytanie pisemne do Urzędu Gminy, kiedy zostanie wykonana 

inwestycja ul. Kolejowej. 5 sierpnia jeszcze otrzymałam pisemną odpowiedź, że 

nie jesteśmy w stanie określić dokładnego terminu wykonania inwestycji, 

ponieważ od 16.05.2024r. czekamy na zgodę z powiatu na wycinkę drzew. 

Oczywiście po otrzymaniu tego pisma z 5 sierpnia, ja pozwoliłam sobie do 

powiatu wykonać sobie telefon i się dowiedzieć. Ten wniosek tam nie wpłynął 

na wycinkę drzew. Wystąpiłam do pracowników Urzędu Gminy, żeby podzielili 

się ze mną wnioskiem złożonym. Nie otrzymałam tego wniosku do dnia 

dzisiejszego, tylko korespondencję mailową. A już 14 sierpnia, po 9 dniach w 

dokumentach sesyjnych dotyczących dzisiejszego dnia cała inwestycja została 

zdjęta z realizacji. W związku z czym Osiedle Kolejowa miało zabezpieczone w 

budżecie na 2024r. kwotę 190 tys. zł. Na poprzedniej sesji zdjęto nam 30 tys. zł, 

a dzisiaj 150 tys. zł, więc 10 tys. zł które jest tutaj wydatkowane. Rozumiem 

mieszkańców, rozumiemy sytuacje jaka jest, ale czemu akurat okręg nr 5 w 

ponad 90% ma pokrywać takie rzeczy? A nam naprawdę wystarczyłaby jedna 

rzecz rozmawiając na ulicy Fabrycznej, czy na Przyzakładowej i naprawdę 

byśmy byli zadowoleni. Czemu nie przesunięto środków tej niedoszacowanej 

kwoty na ulice Kolejową? Czemu tam drobnego punktu nie zrobiono z ulicy 

Słowiczej z wniosku, którego składałam? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek zwrócił się do 

radnej, aby sformułowała wnioski dotyczące tego budżetu, które Pani chciała 



żebyśmy przegłosowali. Wypowiedź była dość długa, ja rozumiem, że tam Pani 

wymienia, ale konkretne wnioski proszę podać. 

Radna Irena Pawlicka – to było pytanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek – a to pytanie 

było, to przepraszam. 

 Radna Irena Pawlicka odparła, że może powtórzyć, jeżeli ciężko jest. To są 

dosłownie dwa pytania 

Pani Burmistrz zwróciła się do Anety Borkowskiej z prośbą o odniesienie się do 

zadanych pytań przez Panią radną. 

Aneta Borkowska – tak, z ulicy Słowiczej zostało zabrane, bo wiadomo, że nie 

było to zadanie do realizacji. Na ulicy Kolejowej, no to już, to zadanie też jest, 

są drzewa, prawda. Nie ma pozwolenia na wycinkę drzew. 

Radna Irena Pawlicka – nie ma pozwolenia? 

Aneta Borkowska – nie ma wniosku, ale to już nie po mojej stronie, bo ja 

zrobiłam wszystko co mogłam. Tu kolega z ochrony środowiska. A dlaczego nie 

wnioskowałam o coś takiego, żeby przenieść te pieniądze, no bo są ważniejsze 

inwestycje. 

Radna Irena Pawlicka- to jest ul. Kolejowa, a ta ul. Słowicza gdzie 6 wniosków 

składałam, jeżeli chodzi o 6 inwestycji, czemu tam do nas nie wpłynęło? 

Pani Beata Skulimowska Burmistrz Tłuszcza – to jest decyzja Rady Pani radna, 

a my szukamy środków tam gdzie możemy. Jeśli tutaj były, to żebyśmy 

zdejmowali gdzie mogliśmy. 

Radna Irena Pawlicka – czyli na kolejną sesje mogę spokojnie przyjść, bo tych 

środków nie ma. Dziękuje bardzo. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2024 z autopoprawką;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 



Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Edward Rojecki, Tomasz 

Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał 

Szlendak 

PRZECIW (1) 

Robert Świderski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Irena Pawlicka  

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/31/2024 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2024 z autopoprawką. 
 

d) w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV.498.2023 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 

dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tłuszcz na lata 2024-2036 z autopoprawką; 

 

Skarbnik Gminy Pani Monika Konarska zgłosiła w imieniu Pani Burmistrz 

Tłuszcza autopoprawkę do projektu uchwały. Tak, w przedsięwzięciu 

pumptrack w parku na osiedlu Długa limit zobowiązań w 2024r. wynosi 247 tys. 

757zł. 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu odczytał treść projektu uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zmiany Uchwały nr XXIV.498.2023 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 19 

grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na 

lata 2024-2036 z autopoprawką;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/32/2024 w sprawie zmiany 

Uchwały nr XXIV.498.2023 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 19 grudnia 

2023r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 

2024-2036 z autopoprawką. 

 

e) w sprawie ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Sitek odczytał treść uzasadnienia 

oraz treść projektu uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/33/2024 w sprawie w sprawie 

ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

 

f) w sprawie uchwalenia m.p.z.p. dla części miasta Tłuszcza (obszar od 1 do 29) 

– etap I (tereny placu zabaw „Grażynka” i strefy rekreacji przy ul. Jana 

Kielaka); 

Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Sitek poinformował, iż kolejne 

projekty uchwał są dość obszerne, więc każdy z radnych miał możliwość 

zapoznania się z ich treścią wcześniej. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

uchwalenia m.p.z.p. dla części miasta Tłuszcza (obszar od 1 do 29) – etap I 



(tereny placu zabaw „Grażynka” i strefy rekreacji przy ul. Jana Kielaka);.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Siekaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/34/2024 w sprawie 

uchwalenia m.p.z.p. dla części miasta Tłuszcza (obszar od 1 do 29) – etap I 

(tereny placu zabaw „Grażynka” i strefy rekreacji przy ul. Jana Kielaka); 

 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części miasta Tłuszcza (Wieża Ciśnień); 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miasta Tłuszcza (Wieża Ciśnień);.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Robert Pacuszka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski 

PRZECIW (2) 

Włodzimierz Fydryszek , Robert Świderski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, Irena Pawlicka , Rafał Szlendak 

NIEOBECNI (1) 



Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/35/2024 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miasta Tłuszcza (Wieża Ciśnień);. 
 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Chrzęsne – ul. 

Podleśna; 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Chrzęsne – ul. 

Podleśna;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/36/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Chrzęsne – ul. Podleśna;.   
 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XXI/256/09 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 

09 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród 

dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Sitek przytoczył treść uzasadnienia, 

a następnie odczytana została treść projektu uchwały. 

 



Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zmiany uchwały nr XXI/256/09 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 09 kwietnia 

2009 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/37/2024 w sprawie zmiany 

uchwały nr XXI/256/09 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 09 kwietnia 2009 r. 

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze 

specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze 
 

j) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy 

Tłuszcz na lata 2024 -2030; 

 

Nie zgłoszono pytań, więc Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu odczytał 

treść projektu uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Tłuszcz na lata 

2024 -2030;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/38/2024 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Tłuszcz na lata 2024 -2030. 
 

k) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Tłuszcz; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Sitek odczytał treść wniosku Pani 

Burmistrz w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Tłuszcz. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

odwołania Skarbnika Gminy Tłuszcz;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Szymon Borczyński 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/39/2024 odwołania Skarbnika 

Gminy Tłuszcz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Sitek w imieniu swoim i Radnych 

Rady Miejskiej wraz z Panią Beatą Skulimowską Burmistrz Tłuszcza złożyli 

serdeczne podziękowania Pani Monice Konarskiej za jej pracę i zaangażowanie. 

Do podziękowań dołączył się Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Pan 

Mirosław Sobczak. 

 

l) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Tłuszcz. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Sitek odczytał treść wniosku Pani 

Burmistrz w sprawie powołania Skarbnika Gminy Tłuszcz, następnie została 

odczytana treść projektu uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

powołania Skarbnika Gminy Tłuszcz. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Włodzimierz Fydryszek , Krzysztof 

Gajcy, Sylwia Górczak, Robert Pacuszka , Irena Pawlicka , Edward Rojecki, 

Tomasz Siekaczyński, Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej 

Sokołowski, Rafał Szlendak, Robert Świderski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Balcerak 

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę nr IV/40/2024 w sprawie powołania 

Skarbnika Gminy Tłuszcz.  

 

Burmistrz Tłuszcza Beata Skulimowska wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej w Tłuszczu Panem Waldemarem Sitkiem przywitali Panią Ewę 

Małaszek i życzyli owocnej pracy w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu. 

 

Skarbnik Gminy Pani Ewa Małaszek podziękowała Pani Burmistrz za zaufanie i 

wybór, a Wysokiej Radzie za umocowanie prawne pod postacią dzisiejszego 

głosowania. Nowowybrana Pani skarbnik przybliżyła swoją ścieżkę 

doświadczenia zawodowego oraz zaoferowała, że dołoży wszelkich starań, aby 

Rada Miejska w Tłuszczu wraz z Panią Burmistrz mogli realizować zadania w 

ramach gospodarki bieżącej, jak i inwestycyjnej, zawsze mając na uwadze 

wszystkie przepisy finansowe  
 

6. Wolne wnioski i informacje. 
 

Członek Rady Sołeckiej zapytała, czy Rada Miejska posiada informację 

odnośnie powstania ronda w Wólce Kozłowskiej, jest to miejsce przecięcia się 

drogi 634 i 636. Czy są informacje na ten temat? 

 

Radna Sylwia Górczak zwróciła się do Pani Burmistrz, do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Tłuszczu, do Wysokiej Rady i poinformowała, że jest w 



kontakcie z osobą odpowiedzialną za tą inwestycję.  W dniu wczorajszym 

wykonałam telefon do Zarządu Dróg Wojewódzkich, i przetarg został ogłoszony 

na początku sierpnia, chodzi o rozbudowę drogi i budowę ronda, natomiast 

dwukrotnie był już przekładany termin (najpierw na 14.08.24r., później na 

30.08.24r., i teraz został przełożony na 09.09.2024r.). Powodem przesunięć 

terminów są pytania od osób, które składają oferty maja dużo pytań, a 

projektant, który był zlecony przez ZDW troszeczkę ignoruje te pytania i nie 

chce współgrać do odpowiedzi. Osoba odpowiedzialna za tę inwestycję z 

ramienia ZDW ma w dniu jutrzejszym skontaktować się z projektantem, aby 

udzielił wyjaśnień na zadane pytania. Jeśli to się nie uda, to Zarząd odpowie na 

pytania na tyle ile będą w stanie, żeby w terminie 9 września br., złożone oferty 

zostały otwarty, aby zakończyć proces przetargowy, ponieważ pozwolenie na 

budowę, które jest wydane na rozbudowę tego skrzyżowania upływa w 

listopadzie. Więc jeśli ten przetarg zostanie rozstrzygnięty, uda się podpisać 

umowę, i nikt się nie odwoła, to z uzyskanych informacji w październiku 

rozpoczną się pierwsze prace przygotowujące teren inwestycji, które będą 

trwały przez zimę, a w przyszłym roku zostanie wykonana praca docelowa. 
 

Członek Rady Sołeckiej – jak wygląda sytuacja budowy wodociągu w drodze 

gminnej nr 170 w miejscowości Wólka Kozłowska? Z pieniędzy sołeckich 

zostało na ten cel zarezerwowane 10 tys. zł, a na ten moment nie ma żadnych 

informacji, czy ta inwestycja powstanie  w tym, czy w przyszłym roku. 

 

Pani Mariola Klimek – w kwestii wodociągów na ostatnim spotkaniu z 

sołtysami ta kwestia była omawiana, więc szczegółowe informacje posiada 

sołtys i pewnie te informacje Pani przekaże. My oszacowaliśmy wartość 

inwestycji, która miałaby zostać wykonana w ramach tego projektu 

konkretnego, a środki zabezpieczone w budżecie na ten cel w funduszu sołeckim 

są nieadekwatne do nakładów, jakie miałby zostać  poniesione na ten cel. W 

związku z tym sołtys będzie musiał podjąć decyzję, co dalej ze środkami z 

funduszu sołeckiego. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podziękował Pani Burmistrz, 

Przewodniczącemu Rady, radnym za wsparcie. Przekazanie tych funduszy na 

ten radiowóz dla naszego komisariatu. 

 
 

7. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

  



Przewodniczący 

Rada Miejska w Tłuszczu 

  

 

Przygotował(a): Karolina Gajcy 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


